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 Nr. 26.605  / 27.12.2023 
  

PROCES  VERBAL 

 

Încheiat astăzi, 27.12.2023, în ședința ordinară a Consiliului Local Bărcăneşti, judeţul 

Prahova, convocată prin Dispoziţia nr.441/20.12.2023  a Primarului comunei Bărcăneşti, 

judeţul Prahova.  

           Secretarul general al comunei face apelul nominal al consilierilor locali prezenți la 

sedință  si constată că sunt prezenți fizic 13 consilieri din 15 și 2 consilieri prezenți on line 

prin utilizarea mijloacelor electronice Google Meet (domnul Dobre Liviu și doamna Zamfir 

Eliza - Georgiana),  ședința având cvorumul stabilit de lege. 

           La lucrările şedinţei participă d-na Dumitru Carmen - Mihaela inspector , persoana 

care exercită temporar funcția publică de conducere de secretar general al comunei  și dl. 

Dima Gheorghe-primarul  comunei Bărcănești.. 

           Președintele de ședință, doamnul consilier Ion Dacian - Toma, arată că sunt întrunite 

condițiile  prevazute de Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 

administrativ, cu modificările și completările ulterioare, ședința se desfășoară legal, fiind 

prezenți  majoritatea consilierii locali în funcție.  

Proiectul ordinei de zi, stabilit prin Dispoziţia primarului de convocare nr. 441 din 

20.12.2023, transmis prin e-mail consilierilor locali, prin adresa nr. 26.411 din 20.12.2023, 

adus la cunoștință publică prin afișare pe site-ul instituției și la sediul acesteia, este 

următorul: 

  1. Proces verbal al ședinței extraordinare  a Consiliului Local al Comunei Bărcănești 

din 11.12.2023. 

2. P.H.C.L. nr. 69 din 04.12.2023 privind reorganizarea Serviciului Voluntar pentru 

Situații de Urgență din comuna Bărcănești, județul Prahova - inițiator dl. Primar 

3. P.H.C.L. nr. 72 din 04.12.2023 privind aprobarea numărului total de asistenți 

personali ai persoanelor cu handicap grav pentru anul 2024 - inițiator.dl.Primar 

4.   P.H.C.L. nr. 75 din 07.12.2023 privind aprobarea Planului de acțiuni sau de lucrări 

de interes local pentru repartizarea orelor de muncă efectuate de beneficiarii de venit minim 

de incluziune în anul 2024 - inițiator dl. Primar 

5. P.H.C.L. nr. 76 din 14.12.2023 privind alegerea președintelui de ședință pentru lunile 

ianuarie, februarie și martie 2024 -inițiator dl. Primar 

     6.  Probleme curente, întrebări, interpelări. 

          D-na secretar general al comunei aduce la cunoștința membrilor consiliului local că 

proiectele de hotărâri înscrise în proiectul ordinei de zi au obținut avize favorabile de la 

comisiile de specialitate nominalizate. 

 Înainte de supunerea la vot a ordinei de zi, domnul președinte de ședintă, Ion Dacian 

– Toma, propune suplimentarea ordinei de zi cu incă un proiect de hotărâre de maxima 

importanță pentru comună, și anume P.H.C.L. 78 din 27.12.2023 privind aprobarea 
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prelungirii valabilității Planului Urbanistic General al comunei Bărcănești, județul Prahova. 

Propunere care supusă la vot este aprobată cu unanimitate de voturi. 

     Supus votului, proiectul ordinei de zi este aprobat cu  unanimitate de voturi. 

     Președintele de ședință, domnul Ion Dacian – Toma , anunţă trecerea la primul punct 

de pe ordinea de zi :  Proces verbal al ședinței extraordinare  a Consiliului Local al comunei 

Bărcănești din 11.12.2023. 

Procesul-verbal a fost transmis membrilor consiliului local în format electronic, 

anterior ședinței de consiliu pentru luare la cunoștință. 

  Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință  supune votului 

membrilor consiliului local  procesul-verbal în forma redactată iniţial,  fiind aprobat  cu 15 

voturi “pentru” . 

           Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. nr. 69 din 04.12.2023 privind 

reorganizarea Serviciului Voluntar pentru Situații de Urgență din comuna Bărcănești, 

județul Prahova - inițiator dl. Primar 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

 Se înscrie domnul consilier Velici Ion. Acesta precizează că, în calitate de specialist 

în domeniu, acest serviciu se bazează numai pe scriptic și ar trebui să aibă loc și acțiuni de 

prevenire a incendiiilor desfășurate în toate satele. 

 Domnul consilier Apostol Gheorghe – Daniel precizează că serviciul este unul de tip 

V1 datorită faptul că suntem mai aproape de 20 km de Ploiești unde își desfășoară 

activitatea ISU Prahova și nu nme intră în atribuții acest lucru. 

 Domnul consilier Velici Ion îi spune să-i arate prevederile legale în acest sens. 

             Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, preşedintele de ședință   supune votului 

proiectul de hotărâre în forma propusă de initiator : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?              0 voturi.  

Astfel este adoptată Hotărârea nr. 74, cu respectarea prevederilor art. 139 alin. (1)  

din Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

  Președintele de ședință trece la punctul 3 al ordinei de zi : P.H.C.L. nr. 72 din 

04.12.2023 privind aprobarea numărului total de asistenți personali ai persoanelor cu 

handicap grav pentru anul 2024 - inițiator.dl.Primar 

Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

 Deoarece nu  sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință supune votului proiectul 

de hotărâre în forma propusă de initiator  : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?             0 voturi  .  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 75, cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (1) 

din Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 
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  Următorul punct al ordinei de zi este : P.H.C.L. . nr. 75 din 07.12.2023 privind 

aprobarea Planului de acțiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de 

muncă efectuate de beneficiarii de venit minim de incluziune în anul 2024 - inițiator dl. 

Primar. 

           Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

  Se înscrie domnul consilier Velici Ion. Acesta îl îântreabă pe domnul consilier 

Apostol Gheorghe – Daniel dacă a făcut modificările de rigoare la punctele 1 si 20 din plan, 

și anume la punctul1 se prevede ca beneficiarii de venit minim garantat  să facă curățenie la 

sediul Primăriei comunei Bărcănești, ceea ce este incorrect deoarece avem îngrijitor, iar pe 

perioada concediului de odihnă al acesteia, funcționarii se pot organiza să-și facă singuri 

curățenie la locul de muncă. 

    Domnul consilier Apostol Gheorghe-Daniel precizează că sunt anumite situații cand 

este nevoie de acești beneficiari să presteze orele de muncă și la sediul Primăriei comunei 

Bărcănești, dar aceste situații sunt destul de rare. 

          Deoarece nu mai sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință supune votului 

proiectul de hotărâre în forma propusă de initiator  : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?             0 voturi  .  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 76, cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (1) 

din Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

     Următorul punct al ordinei de zi este P.H.C.L. nr. 76 din 14.12.2023 privind alegerea 

președintelui de ședință pentru lunile ianuarie, februarie și martie 2024 -inițiator dl. Primar 

Președintele de ședință invită membrii consiliului local să   facă propuneri. 

Domnul consilier local Ion Dacian - Toma propune  ca președinte de ședință pentru 

lunile ianuarie - martie  2024 pe domnul consilier Apostol Gheorghe - Daniel, prim 

înlocuitor  pe d-na consilier Badea Niculina și al doilea înlocuitor pe dl. Chistrugă Stelian -

Ștefan. 

 Deoarece nu mai sunt alte propuneri, președintele de ședință supune votului 

membrilor consiliului local fiecare popunere în parte, fiecare propunere este adoptată cu 15 

voturi pentru. 

Președintele de ședință supune votului proiectul de hotărâre în  general   : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?             0 voturi  .  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 77, cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (1) 

din Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

             Punctul 6 al ordinei de zi este : P.H.C.L. 78 din 27.12.2023 privind aprobarea 

prelungirii valabilității Planului Urbanistic General al comunei Bărcănești, județul Prahova 

– inișiator primar. 
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Președintele de ședință invită membrii consiliului local să  se înscrie la cuvânt. 

 Deoarece nu  sunt înscrieri la cuvânt, președintele de ședință supune votului proiectul 

de hotărâre în forma propusă de initiator  : 

          Cine este pentru ?        15 voturi; 

          Cine este împotriva?      0 voturi; 

          Cine se abţine ?             0 voturi  .  

          Astfel este adoptată Hotărârea nr. 78, cu respectarea prevederilor art. 139  alin. (3), 

lit. e) din Ordonanța de urgență a Guvernului  nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 

modificările și completările ulterioare. 

 Ultimul punct al ordinei de zi este :Probleme curente, întrebări, interpelări. 

Domnul președinte de ședință Dacian – Toma Ion aduce la cunoștiința domnilor 

cererea de concediu de odihnă a domnului primar și că pe toată perioada cât acxesta va fi în 

concediu atribuțiile sale vor fi preluate de domnul viceprimar. De asemenea mai aduce la 

cunoștiința domnilor consilieri că, unde urmează să se construiască Biserica din satul 

Ghighiu a fost o fundație de la Căminul Cultural , fundație pentru care proiectantul a decis 

să fie scoasă, astfel s–au ridicat anumite costuri. În acest sens prezintă domnilor consilieri 

facturile de le firma de construcție cu privire la scoaterea fundației și curățarea locului. 

Facturile sunt aprobate cu unanimitate de voturi. 

 Se înscrie la cuvânt doamna consilier Badea Niculina. Aceasta întreabă dacă au fost 

luate măsuri în legătură cu groapa de pe strada Romanițelor. 

Domnul consilier Apostol Gheorghe – Daniel precizează că , firma constructoare are 

contract până pe data de 6 ianuarie 2024 și a fost somată în acest sens. Trebuie așteptat până 

atunci pentru a se vedea dacă va fi astupată de această firmă. 

Intervine și domnul consilier Vuță Viorel – Marius care dorește să se facă o 

informare pentru cetățeni cu privire la executarea lucrării de extindere rețea gaze natural în 

satul Ghighiu, când vor începe lucrările și când vor fi finalizate și de asemenea și cu privire 

la rețeaua de apă potabilă. 

Domnul consilier Dacian – Toma Ion precizează că în mod personal s–a ocupat de 

lucrerea privind gazelle din satul Ghighiu, firma care a câștigat a greșit denumirea lucrării 

fapt pentru care trebuie reluate procedurile de avizare, obținere a autorizației, pentru vina 

unui angajat al firmei suferă locuitorii satului, iar dânsul a informat cetățenii din satul 

Ghighiu de acest lucru. 

Domnul consilier Apostol Gheorghe – Daniel spune că se încearcă la sfârșitul lunii 

ianuarie să se obțină certificatul de urbanism, iar referitor la rețeuan de apă Hidro Prahova 

nu a putut prelua încă rețeua de la noi , acum este un proiect de hotărâre privind modificarea 

și completarea domeniului public al comunei, după obținerea avizului de la minister care 

durează cca 60 de zile se va adopta hotărârea și apoi vom putea preda rețeua societății 

HIDRO Prahova. 

Domnul consilier Gașpar Iulian spune că are în față Regulamentul de funcționare al 

Centrului Cultural Mihai Viteazu din satul Românești și  îl întreabă pe domnul consilier 

Apostol Gheorghe – Daniel cine i–a dat voie să desfășoare acțiune de castrare a câinilor în 

incinta centrului cultural pentru că nu a informat nici Consiliul Local și nici primarul 
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comunei de acest lucru, ce interes a avut cu această acțiune dacă vroia să facă ceva legal 

trebuia să aibă documente în acest sens. 

Domnul consilier Vuță Viorel – Marius precizează că din postări se văd cum probele 

biologice sunt pe jos . 

Domnul consilier Apostol Gheorghe – Daniel precizează că decizia a trebuit luată 

foarte repede fără a mai fi timp să informeze despre ea, nu a existat nici un interes ascuns 

pentru această activitate, totul a decurs cu respectarea tuturor normelor și că așa se mai 

procedează și în alte localități cum ar fi la Casa de Cultură din Câmpina. 

Domnul consilier Velici Ion spune că la Câmpina, Casa de Cultură are numai mozaic 

și gresie pe jos și nu lemn ca la noi. Acesta mai spune că, cu siguranță domnul viceprimar 

Apostol Gheorghe – Daniel a greșit cum a procedat în această acțiune care trebuia 

desfășurată numai în spații special amenajate, trebuie luată o sancțiune împotriva dânsului 

cum ar fi mustrarea dată de domnul primar. 

Se mai înscrie la cuvânt și domnul consilier Iancu Emil. Acesta precizează că este 

pentru prima oară când se aduce în discuție această problemă si anume a pasarelelor de pe 

raza comunei Bărcănești care au un grad avansat de rugină și degradare, trepte lipsă punând 

în pericol viața copiilor și a cetățenilor care traversează pe ele. Trebuie adus la cunoștiina 

CNAIR această situație pentru a se lua măsuri, în caz contrar se poate întâmpla oricând o 

tragedie. De asemenea copii sunt obligați să meargă la școală pe un spațiu îngust de 30 cm, 

prin noroi deoarece nu avem trotuare, iar pe drumurile noastre comunale nu mai sunt 

marcajele pentru trecerile de pietoni. Referitor la problema ridicată de domnul consilier 

Gașpar Iulian, acesta a spus foarte corect că atitudinea domnului viceprimar Apostol 

Gheorghe – Daniel nu a fost corectă, a luat decizii de unul singur și nu avea acest drept, 

Căminul Cultural a fost ridicat cu costuri mari și cu munca voluntară a unor dintre dânșii, 

domnul Apostol Gheorghe – Daniel nu a participat pentru că nu era atunci în consiliu. 

Domnul consilier Tănase Mădălin  – Nicolae întreabă ce se rezolvă cu această 

sancțiune, domnii consilieri văd doar ce a făcut rău actualul viceprimar, dar ce a făcut bine  

nu se vorbește. 

      Nefiind alte puncte pe ordinea de zi, preşedintele de şedinţă declară lucrările acesteia 

închise. 
              PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ ,                            Secretar  general al comunei, 

 

                ………………………………..                                   ……………………. 

         Dacian – Toma ION                inspector, Carmen – Mihaela DUMITRU 

      Aprobat  cu  voturi 15  pentru ,  0 împotrivă.  0 abțineri  , în ședința   extraordinară  a Consiliului Local Bărcănești  din data 

de  08.01.2024. 

         Afişat astăzi,  08 .01.2024 ,orele  16,00  la sediul Primăriei Comunei Bărcăneşti, jud.Prahova, și site www.barcanesti.ro.-     
M.O.L. 

 Secretar  general al comunei, 

                                                                             
Inspector, Carmen-Mihaela Dumitru 
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